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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
De inwoners van Brouwhuis (en ook Rijpelberg en de Annawijk) klagen al jaren over stank. Die is 
voornamelijk afkomstig van mestverwerker Den Ouden en in mindere mate van diervoederproducent 
Coppens. Beide bedrijven zijn gevestigd op het BZOB-terrein.  
Afgelopen week kondigde het College van B&W via een raadsinformatiebrief een aangescherpt geurbeleid 
aan. Met deze aanscherping beoogt het college de overlast in de toekomst verder te verminderen. Wij 
juichen deze maatregelen van harte toe. En hoewel GroenLinks het liefst de stank helemaal ziet verdwijnen, 
zijn wij ons ervan bewust dat we hierin ook afhankelijk zijn van de Provincie als bevoegd gezag en de 
medewerking van de bedrijven.  
Wij hopen dan ook dat het –tot tweemaal toe- aangescherpte beleid in toekomst gaat leiden tot een stankvrij 
Brouwhuis, Rijpelberg en Annawijk.  
GroenLinks heeft nog de volgende aanvullende vragen aan het college: 
1. in de wijk Brouwhuis zijn sensoren geïnstalleerd die het lucht- en geluidsniveau registreren. Dit 

maakt deel uit van het project Smart City Living Lab. De inwoners van Brouwhuis wordt gevraagd om 
deel te nemen door middel van een belevingsapp en het invullen van een enquête. Is het mogelijk 
om ook de wijken Rijpelberg en Annawijk hierin te betrekken? Ook zij ondervinden overlast.  

2. Mestverwerker Den Ouden heeft aangekondigd per 1 september te stoppen met de opslag van 
vloeibare mest. Daarmee stelt het bedrijf 8 van de 14 silo’s buiten gebruik (Bron: ED). Den Ouden 
kreeg afgelopen zomer te maken met een lek in een van de silo’s met vloeibare mest. Een hoge 
dosis ammonium stroomde in het openbare riool. Het bedrijf werd verplicht maatregelen te nemen, 4 
silo’s werden buiten gebruik gesteld. 
Bestaat de kans dat de overige in gebruik zijnde silo’s nog een gevaar vormen de komende periode 
voor zowel inwoners als milieu? Worden er maatregelen genomen door bijvoorbeeld Provincie en 
Omgevingsdienst om dit preventief te controleren? 

 
Wij zien de antwoorden graag tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
namens GroenLinks Helmond 
Antoinette Maas, fractievoorzitter 
 
 
 

Deze vragen zijn beantwoord via raadsinformatiebrief 58-2018 


